
Borlänge Bridgeklubb     Protokoll - styrelsemöte   7-2015 

   2015- 09-23 

 

Närvarande: Inga-lis Larsson , Håkan Gabrielsen , Kjell Lundqvist, Jon Scheutz, Ingela Nelander 

Häll och Gen Gustafsson. 

 

1. Mötet öppnas 

Ordföranden Inga-Lis Larsson hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat 

 

2. Sekreterare och protokolljusterare 

Ingela Nelander Häll valdes till mötessekreterare , Håkan Gabrielsen valdes att jämte ordföranden 

justera protokollet. 

 

3. Föregående protokoll 

Protokollet frän föregående möte föredrogs och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Revisorerna har fått en halvårsredovisning och lämnat sina synpunkter på den. De har även gått 

igenom dessa med kassör. Inga nya månadsrapporter men vår ekonomi är fortsatt i balans. Vi har 

fått påminnelse om deklaration från Skatteverket . Kjell ombesörjer detta.  

5. Tävlingsverksamhet 

Allsvenskans div. 4 spelas i vår lokal på lördag. Ingela handlar och Inga-Lis och Peter kokar kaffe.  

 

6. Kursverksamhet 

Nybörjarkursen började den 17/9  med 13 deltagare i olika åldrar. De verkar både intresserade och 

duktiga.  

Diskuterade att utveckla torsdagsspelet med kortare lektion och lagda brickor.  

Vi ska även nästa år delta i Bridgens dag och ha sommarskola. Datum bestäms senare. 

7. Trivselverksamhet 

Planerades för kursavslutning med fika då deltagarna ”överlämnas” till torsdagsspelet.  

Ny söndags-simultantävling den 15 november. Då bjuder vi på fika igen. 

 

8. Lokaler/utrustning 

Det återstår lite målning och kakling i köket. Kjell kollar på tisdag om det finns några som är 

intresserade av att ställa upp. 

 

9. Övriga frågor 

Bestämdes att protokollet skulle mailas till alla i styrelsen när det  justerat och godkänt. 

 

10. Avslutning och nästa möte 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 



 

Nästa möte 19/10  kl. 17.00 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

.............................................................   

Ingela Nelander Häll     

 

 

 

 

.............................................................  …………………………………….. 

Inga-Lis Larsson, ordförande   Håkan Gabrielsen 

 


